



中国杯帆船赛组委会秘书处
China Cup International Regatta Organizing Committee Secretariat
深圳市纵横四海航海赛事管理有限公司
Shenzhen Across Four Oceans Sailing Event Management Co., Ltd.

地址：深圳市大鹏新区南澳街道新大路57号
Address: 57 Xin Da Road, Nan'ao Subdistrict, Dapeng New District, Shenzhen, P.R.China 518053
Tel: 86-755-88353518 Fax: 86-755-88323928
Website: <http://www.chncup.com>

关于第十七届中国杯帆船赛日期调整的公告

尊敬的中国杯帆船赛各参赛船队：

中国杯帆船赛的发展离不开各参赛队及社会各界的大力支持与积极参与。在此，向大家致以衷心的感谢！

为配合第十五届全国运动会马拉松游泳项目的开展，经审慎研究，第十七届中国杯帆船赛举办日期调整为 2025 年 12 月 12 日至 16 日。帆船运动与游艇经济是海洋文化与经济的重要组成部分，中国杯帆船赛的举办致力于助力海洋经济高质量发展，助力粤港澳大湾区融合发展！

我们将发布新的赛事公告，因赛程调整给大家带来的不便，深表歉意，恳请理解与支持。期待 12 月与大家相聚，共赴航海之约！

中国杯帆船赛企业承办单位
深圳市纵横四海航海赛事管理有限公司
2025 年 8 月 1 日



中国杯帆船赛组委会秘书处
China Cup International Regatta Organizing Committee Secretariat
深圳市纵横四海航海赛事管理有限公司
Shenzhen Across Four Oceans Sailing Event Management Co., Ltd.
地址 : 深圳市大鹏新区南澳街道新大路57号
Address : 57 Xin Da Road, Nan'ao Subdistrict, Dapeng New District, Shenzhen, P.R.China 518053
Tel:86-755-88353518 Fax:86-755-88323928
Website:<http://www.chncup.com>

Announcement on the Revised Dates of 17th China Cup International Regatta

Dear Sailors,

The development of China Cup International Regatta is inseparable from the support and participation of all participating teams and all sectors of society. We extend our heartfelt thanks to everyone!

In order to coordinate with the marathon swimming event of the 15th National Games, and after careful consideration, the date of the 17th China Cup International Regatta has been rescheduled to December 12 - 16, 2025.

China Cup International Regatta aims to promote the development of yachting economy, enhance the communication of the world sailing community, and support the integration of the Guangdong - Hong Kong - Macao Greater Bay Area.

An updated Notice of Race will be released in the near future. We sincerely apologize for any inconvenience caused by the schedule adjustment and kindly ask for your understanding and support. We look forward to welcoming you at the 17th China Cup International Regatta!

China Cup International Regatta Event Operator
Shenzhen Across Four Oceans Sailing Event Management Co., Ltd.
August 1, 2025